
Zápisnica č. 25/2007 

z mimoriadneho rokovania vedenia STU dňa 18. 12. 2007 v Bratislave 
 

Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kaluţný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Ţalman, Pavel Timár, Alojz Mészáros 

 

Neprítomní:  Helena Ţideková 

 

 

Program: 

 Kontrola plnenia úloh 

1. Informácia o investičnej činnosti na STU v roku 2007 (pror. Janíček) 

2. Zámer zriadenia univerzitného ústavu pre inţinierske vzdelávanie v cudzích jazykoch na 

STU (pror. Janíček, prof. Mészáros) 

3. Vyhodnotenie DZR-STU za rok 2007 (pror. Petráš) 

4. Stav prípravy SLU 2007 (pror. Kaluţný) 

5. Rozličné 

 

Predložené materiály: 

1) Zámer zriadenia Ústavu inţinierskych štúdií v cudzích jazykoch na STU (pror. Janíček, 

prof. Mészáros) 

2) Informácia o činnosti OV Slovenskej univerziády 2008 (pror. Kaluţný) 

3) Zámer vybudovania vedecko-technologického parku Power Tech Gate na Trnávke (pror. 

Janíček) 

4) Univerzitné dohody a zahraničné pracovné cesty v roku 2007 (pror. Petráš) 

5) Návrh na odsúhlasenie dodatku k nájomnej zmluve (pror. Janíček, JUDr. Fabianová) 

 

 

Kontrola plnenia úloh 
 

Splnené úlohy:  1/21/2007  
 

Nesplnené úlohy:  2/18/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 21.1.2008 

   1/19/2007 – plnenie úlohy predĺţené do 7.1.2008 

 

Predmetom úlohy č. 1/21/2007 bolo predloţenie návrhu (pror. Finka) na zabezpečenie 

prevádzky AIS na všetkých súčastiach STU v Bratislave. 

 

Uznesenie V-STU č. 1/25/2007 

Vedenie STU schvaľuje predloţený návrh na zabezpečenie prevádzky AIS na fakultách STU 

v Bratislave vrátane zriadenia miest implementátorov AIS a vyčlenenia prostriedkov na tieto 

miesta v rozpočte STU. 

 

 

K bodu 1 Informácia o investičnej činnosti na STU v roku 2007  

(pror. Janíček) 
  

Pror. Janíček: Ústne informoval vedenie STU tak o ukončených investičných akciách, ako 

aj o prebiehajúcich a plánovaných akciách v roku 2008. Úspešne bola 
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ukončená rekonštrukcia telocvične na FEI STU. Na jar 2008 sa bude 

pokračovať v dostavbe futbalového ihriska na Mladej Garde ako aj 

s výstavbou multifunkčného ihriska na MG vrátane šatní. V apríli 2008 sa 

plánuje začiatok výstavby novej budovy FIIT STU v Mlynskej doline 

a plánuje sa rekonštrukcia ŠD Mladosť. Niekoľko akcií investičného 

charakteru je pripravených na MTF STU v Trnave. 

Rektor Báleš: Opýtal sa na stav pripravenosti započatia výstavby FIIT STU ako aj 

plánovanej výstavby nového internátu pre študentov STU. K tomuto bodu 

rokovania sa vedenie STU podrobnejšie vráti koncom januára 2008. 

 

Stanovisko V-STU č. 1/25/2007 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o investičnej činnosti na STU. 

 

 

K bodu 2 Zámer zriadenia univerzitného ústavu pre inžinierske 

vzdelávanie v cudzích jazykoch na STU 

(pror. Janíček, prof. Mészáros) 
  

Pror. Janíček: Predloţil a uviedol písomný materiál k tomuto bodu rokovania, ktorý 

vypracoval prof. Mészáros. 

Prof. Mészáros: Podrobne komentoval predloţený písomný materiál, ktorý obsahuje stručné 

zhodnotenie súčasného stavu na STU v tomto smere, návrh koncepcie riešenia 

do budúcnosti, návrh postupu pri zriadení ústavu, návrh organizačnej 

štruktúry ústavu a poţiadavky na finančné a materiálovo-technické 

zabezpečenie pre rok 2008. Navrhol zriadiť Ústav inţinierskych štúdií ku dňu 

1.3.2008. 

Pror. 

Redhammer: 

Predloţený projekt hodnotí ako dobrý. Uviedol, ţe v predloţenom materiále 

mu chýba aspoň pribliţná predstava o moţných príjmoch tohto ústavu 

v budúcnosti. Po skúsenostiach z rokovaní AS STU dal otázku, aká 

argumentácia sa pouţije voči odporu niektorých fakúlt STU, ktorý sa dá 

očakávať. 

Pror. Finka: Je za rýchlejší postup pri zakladaní nových univerzitných ústavov. Informoval 

o poţiadavke čínskej delegácie na doručenie ponukových balíkov nielen na 

vzdelávanie, ale aj na sluţby od STU. 

Pror. Kalužný: Myšlienku zaloţenia takéhoto ústavu víta. Na STU študuje len veľmi málo 

zahraničných študentov v porovnaní s univerzitami v zahraničí a týmto by sa 

tento stav mohol zlepšiť. 

Pror. Petráš: Myšlienka zaloţenia takéhoto ústavu je v súlade s dlhodobým zámerom 

rozvoja STU. Niektoré čísla uvedené v časti súčasný stav sú zlé a treba ich 

opraviť. Máme na STU iba 1 ŠP akreditovaný v cudzom jazyku, bolo by to 

potrebné rozšíriť. Navrhuje 2 etapy: v prvej etape ústav by mal robiť akýsi 

servis fakultám. Následne v 2. etape pripraviť medzifakultné alebo 

medziodborové ŠP a akreditovať ich. Uviedol pripomienky aj k navrhnutej 

organizačnej štruktúre. Okrem samoplatcov sa treba otvoriť aj príchodu 

študentov z krajín EU. 

Predseda AS 

STU Žalman: 

Víta tieţ zaloţenie takéhoto ústavu na STU, ale treba si dať otázku, prečo má 

vzniknúť takýto ústav na STU. Podľa jeho názoru robiť iba servis fakultám 

nie je dostatočný dôvod na vznik ústavu.  

Prof. Mészáros: Reagoval na pripomienky členov vedenia STU. Pozná systém fungovania 

takéhoto ústavu na univerzite v Budapešti a plánuje získať obdobné 
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informácie z univerzity vo Viedni a v Prahe. Bez zaloţenia ústavu nie je 

moţné konať v jeho mene. 

Rektor Báleš: Materiál treba v zmysle uvedených pripomienok dopracovať a bude 

predloţený na prerokovanie do AS STU vo februári 2008. 

 

Uznesenie V-STU č. 2/25/2007 

Vedenie STU schvaľuje zámer zriadenia Ústavu inţinierskych štúdií na STU 

s pripomienkami. Rektor STU poveruje prof. Mészárosa dopracovaním tohto materiálu 

a predloţiť ho znovu na rokovanie vedenia STU dňa 21.1.2008. 

 

 

K bodu 3 Vyhodnotenie DZR-STU za rok 2007 (pror. Petráš) 
  

Pror. Petráš: Predloţil písomný materiál s návrhom aktualizácie DZR STU na rok 2008. Je 

pripravené aj vyhodnotenie plnenia DZR za rok 2007, ktoré bude v písomnej 

forme predloţené na rokovanie vedenia STU dňa 7.1.2008 a navrhuje 

prerokovať aj DZR STU na rok 2008. 

 

 

K bodu 4 Stav prípravy SLU 2007 (pror. Kalužný) 
  

Pror. Kalužný: Predloţil na rokovanie písomný materiál s informáciami o činnosti 

organizačného výboru, ktorý zasadá 1-krát za mesiac. Bolo zostavených 8 

pracovných komisií. Sú určené pracoviská – katedry telesnej výchovy na 

fakultách STU ako garanti jednotlivých športových súťaţí a sú vybrané aj 

športové objekty, kde budú súťaţe prebiehať. Predpokladá sa účasť cca 900 

športovcov a cca 200 trénerov. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/25/2007 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o činnosti organizačného výboru Slovenskej 

univerziády 2008. 

 

 

K bodu 5 Rozličné 
 

1) Prorektor Janíček: 

Predloţil ako informáciu písomný materiál na rokovanie vedenia STU, ktorý vypracoval 

dekan SvF STU Kopáčik pod názvom Zámer vybudovania vedecko-technologického 

parku Power Tech Gate na Trnávke. 

Prorektor Redhammer: 

Navrhol, aby sme najprv urobili zásadné rozhodnutie, v ktorých oblastiach aké projekty 

pripravíme a budeme realizovať. V tomto smere si treba nechať odborne poradiť od ľudí, 

ktorí podobné parky uţ v zahraničí robili. 

Rektor Báleš: 

Súhlasí s pror. Redhammerom a navrhuje v piatok 21.12.2007 znovu prerokovať 

materiál „Strategický rozvoj STU na obdobie rokov 2007-2015“. 

Predseda AS STU Žalman: 

Jedná sa o návrh SvF STU, bolo by potrebné poznať aj stanoviská iných fakúlt (FEI, 

FCHPT) na to, čo by malo byť na Trnávke v budúcnosti. 
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2) Prorektor Petráš: 

Predloţil na rokovanie vedenia STU písomný materiál, ktorý obsahuje prehľad 

plánovaných a realizovaných zahraničných pracovných ciest v roku 2007.  

Podpísanie univerzitných dohôd: 

- Trojdohoda University of Reims-Champagne-Ardenne (Francúzsko) a Royal 

Institute of Technology of Stockholm (Švédsko) + STU Bratislava 

- National Sun Yat-Sen University (Tchajvan) a STU Bratislava. 

 

Uznesenie V-STU č. 3/25/2007 

Vedenie STU schvaľuje zahraničné pracovné cesty vykonané v kalendárnom roku 2007 

a hradené z dotačných aj z mimodotačných prostriedkov. 

 

3) Prorektor Finka: 

Informoval o prebiehajúcich rokovaniach o zabezpečení hlasovej sluţby na STU 

a o vyutívaní ITIC a ITEC kariet. 

 

4) Prorektor Janíček: 

Informoval o prebiehajúcich rokovaniach s firmami INSTA s.r.o. a TIES s.r.o. ohľadom 

ich pôsobenia a prenájmov na Trnávke. 

 

Uznesenie V-STU č. 4/25/2007 

Vedenie STU súhlasí s predĺţením nájomných zmlúv formou dodatku ku zmluve o prenájme 

do 31.3.2008 

 

5) Prorektor Janíček: 

Informoval o rokovaní s predstaviteľmi obecného úradu v Gabčíkove ohľadom 

ubytovania rodín v našom účelovom zariadení. Navrhol prenájom predĺţiť do 30.6.2008, 

pričom obecný úrad garantuje zaplatenie nájmu. 

 

Uznesenie V-STU č. 5/25/2007 

Vedenie STU súhlasí s predĺţením zmluvy o prenájme ohľadom ubytovania rodín v ÚZ 

Gabčíkovo do 30.6.2008. 

 

6) Prorektor Janíček: 

Informoval o problematike vysporiadania pozemkov v Trnave medzi STU Bratislava 

a Trnavskou univerzitou. 

 

Uznesenie V-STU č. 6/25/2007 

Vedenie STU poveruje prorektora Janíčka vedením rokovaní s dekanom MTF STU 

Moravčíkom o vysporiadaní pozemkov medzi STU Bratislava a Trnavskou univerzitou. 

 

7) Prorektor Janíček: 

Predloţil návrh na odsúhlasenie dodatku k nájomnej zmluve: 

 

Uznesenie V-STU č. 7/25/2007 

Vedenie STU súhlasí s dodatkom k nájomnej zmluve 

s nájomcom CENT, s.r.o. Prokopa Veľkého 36, Bratislava. Predmetom nájmu sú nebytové 

priestory na ŠD Mladá Garda, prevádzkovanie samoobsluţných pračkových automatov 

s celkovou plochou nájmu 14,6 m
2
. Dodatkom sa nájom predlţuje do 1.1.2010. 
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Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 

 

 

 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


